

**Authorization to Amend Records  
Autorisation de modifier les registres**



The City of Greater Sudbury  
P.O. Box 5555, Station 'A'  
Sudbury, ON P3A 4S2  
Telephone: 3-1-1  
Fax: 705-671-9327  
Email: taxdepartment@greatersudbury.ca

Ville du Grand Sudbury  
C.P. 5555, Succ. A  
Sudbury ON P3A 4S2  
Téléphone : 3-1-1  
Fax : 705-671-9327  
Adresse de courriel : impot@grandsudbury.ca



**Attention:  
Tax Department**

**À l'attention du :  
Service de l'impôt**

Re / Objet : Name / Nom : \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_



**Roll Number /  
Numéro d'évaluation :** \_\_\_\_\_

**Property Address/:** \_\_\_\_\_  
**Adresse de la propriété** \_\_\_\_\_

**THIS IS YOUR AUTHORITY TO AMEND  
YOUR RECORDS FOR THE ABOVE  
NOTED PROPERTY AS FOLLOWS:**  **PAR LES PRÉSENTES, JE VOUS AUTORISE  
À MODIFIER VOS REGISTRES POUR Y  
INCLURE LES CHANGEMENTS SUIVANTS :**

Mailing Address / Adresse postale : \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_ Signature : \_\_\_\_\_

Please Print Name Here:  
Nom en lettres moulées : \_\_\_\_\_

The information on this form is collected under the authority of Section 343 of the Municipal Act, 2001, S.O. 2001, c25, for the purpose of collecting name and address information for property tax accounts. Questions about the collection of the information can be directed to the Manager of Taxation at the City of Greater Sudbury, 200 Brady Street, Sudbury, Ontario P3A 5P3, telephone number 705-674-4455 extension 2601.

Les renseignements demandés dans le présent formulaire sont recueillis aux termes de l'article 343 de la Loi de 2001 sur les municipalités, L. O. 2001, ch. 25, en vue de recueillir vos noms et vos adresses pour les besoins des comptes d'impôts fonciers. Veuillez transmettre toute question concernant la collecte de ces renseignements au gestionnaire des taxes foncières de la Ville du Grand Sudbury, 200, rue Brady, Sudbury (Ontario) P3A 5P3. Tél. : 705 674-4455, poste 2601.